
Zápis z členské schůze Spolku rodičů a přátel dětí a školy při 1. Základní škole v 
Jindřichově Hradci, konané dne 18. 5. 2022  v budově 1. ZŠ Jindřichův Hradec 

_____________________________________________________________ 

Provedena prezence 

Program: 
1. Zahájení a seznámení s programem členské schůze  
2. Změna zástupce ve třídě 4.B  
3. Vyjádření vedení k bodům ze zápisu z 30. 3. 2022, body byly projednány na pedagogické 

radě 
4. Projednání četnosti schůzek 
5. Třídnické hodiny 
6. Nedostatečný počet známek v některých předmětech 
7. Používání mobilních telefonů při výuce 
8. Kalendář akcí v bakalářích – notifikace. V kalendáři akcí  – přednáška o EU – Hynek Blaško 
9. Zájem o mimoškolní  akce 
10. Rozpočet pro tento a příští školní rok - Jednorázová částka pro každého žáka a darovací 

smlouva k finančnímu daru 10.000 ,--Kč, zrušení příspěvku na Mikuláše a DD 
11. Náplň hodin v předmětu TV 

 
1.  Členskou schůzi zahájila předsedkyně paní Míchalová. Přítomní členové se zapsali do prezenční 
 listiny a doplnili chybějící kontaktní údaje. Prezenční listina je přiložena k zápisu. Členská 
 schůze je usnášeníschopná. Seznámení s programem – seznámení s vyjádřením vedení k 
 předchozímu zápisu SRPDŠ, rozhodnutí o jednorázovém daru pro 4.B, projednání výše finanční 
 částky pro jednotlivé dítě z rezerv SRPDŠ, seznámení se zápisem z provozní porady učitelského 
 sboru, rozpočet pro příští rok a dále co vyplynulo s diskuze. 
 
2.    Ve třídě 4. B došlo ke změně zástupce třídy pro SRPDŠ. Paní Lenka Vetýšková již není ve funkci 
 zástupce třídy, ale nadále zůstává jako místopředsedkyně. Na místo paní Vetýškové byla za 4. B 
 zvolena paní Nováková Barbora.  
 
3. bod č. 7 z 30.3.2022 – Komunikační kanály Bakaláři a Teams 
 Jediný komunikační kanál pro spojení školy a zákonných zástupců budou Bakaláři (u 1. stupně 
 je možné navíc využívat zavedené třídní stránky, ale pouze po odsouhlasení zákonného 
 zástupce). Zápisy v třídní knize by měly být smysluplné a vypovídající (zpětná vazba pro rodiče, 
 aby mohli v případě nepřítomnosti dítěte ve škole zajistit jeho přípravu). Od školního roku  
 2022/2023 přechod na elektronické ŽK. 
 Spojení „Teams“ mezi učiteli a žáky – povinnost pro všechny vyučující i mimo distanční výuku,
 využít při velké absenci, dále využití Teams při běžné výuce – zadávání úkolů, kvízů…..      
 Dokumenty, které musí ZZ zástupce podepsat, budou zveřejněny ke stažení na webových 
 stránkách.  
 
 Bod č. 10  z 30.3. 2022 - Metodika uvádějícího učitele - byl přizván pan ředitel Možíš, 
 který s učiteli AJ pro první stupeň hovořil. Uvádějícím učitelem a pedagogickým garantem 
 výuky AJ je Mgr. Hrubá. Dle sdělení ředitele školy byli učitelé AJ pro první stupeň vyzváni 
 k vzájemnému zhodnocení spolupráce do konce tohoto týdne                         
  
4. Projednání četnosti schůzek – po prodiskutování v jednotlivých třídách a následně na schůzi 
 SRPDŠ - by byl zájem se strany rodičů mít rodičovskou schůzku v první půlce dubna namísto 



 květnového termínu.  Dubnový termín byl již SRPDŠ a vedením odsouhlasen v předešlých 
 letech a nadále bychom prosili tento termín zachovat.  
  
5. V některých třídách byla řešena potřeba třídnických hodin. Třídnické hodiny probíhají v rámci 
 předmětů.  Bohužel na řešení problémů není dostatečný prostor. Je možné tento prostor 
 vytvořit v rozvrhu hodin? Pokud ano, v jaké četnosti?   
  
6.  V některých předmětech mají žáci nedostatečný počet známek,  nyní v květnu mají pouze   
 jednu až dvě známky. 
 
7.  Byl diskutován rozsah výuky prostřednictvím mobilních telefonů – kdy při výuce zeměpisu    
 probíhají testy přes mobilní telefon. Rovněž v některých hodinách Aj – dle sdělení rodičů – je 
 výuce prostřednictvím mobilních telefonů věnováno více času, než jiným metodám.  Někteří 
 rodiče se snaží eliminovat počet hodin strávených na mobilních  zařízeních a dětem nedovolují 
 nosit mobilní telefony do školy. Přesto jsou i tyto děti vyzývány  k výuce na telefonu. Rodiče 
 žádají o možnost využití školních tabletů a především omezení psaní testů na mobilních 
 telefonech z důvodu eliminace užívání těchto zařízení. Přestože rodiče vítají zahrnutí 
 elektronických pomůcek do výuky a využívání moderních technologií pedagogy, žádají o 
 vyrovnanější nastavení mantinelů pro jejich využívání. O tomto bodu jsme hovořili přímo s 
 panem ředitelem Možíšem, který byl na schůzi přizván.   
 
8.  Kalendář akcí: 

• notifikace – panu řediteli Možíšovi byl předán dotaz, jestli lze propojit kalendář akcí 
s notifikací? Když se zadá akce do kalendáře, aby se notifikovala jako u známek a 
Komensů. Zda toto program bakaláři umožňuje.   

• Dále se v kalendáři akcí objevila přednáška o EU a diskuse s europoslancem Hynkem 
Blaško. Zazněl dotaz na detaily pozvání a způsob zařazení besedy do výuky.  
V kalendáři akcí navíc chybí zápis o kontaktní osobě, tedy pedagogovi, který akci 
zaštítil a kterého je možné oslovit pro možné dotazy i omluvenky nepřítomnosti 
žáků. Někteří zástupci rodičů rovněž upozornili na kontroverzní mediální výstupy 
pozvaného zástupce EP. Otevřená debata nedospěla ke konkrétnímu závěru a 
ředitel školy přislíbil doplnění informací. 
 

9.  Dále zástupci rodičů diskutovali účast a možnosti mimoškolních akcí (exkurze, přednášky…). 
 Přestože „covidová“  doba přinesla omezení všem, ukazuje se nyní velká nevyváženost mezi 
 ročníky. Většinou na prvním stupni toho mají děti se svými pedagogy naplánováno více aktivit,  
 na druhém stupni je preferováno doplňování učiva ve školním prostředí a není zde věnován 
 čas mimoškolním  akcím nebo adaptačních programů (max. 2- 3 akce za celý školní rok). 
 Rodiče žádají o diskusi a nové možnosti řešení uvedené situace. 
   
10.  Letošní rozpočet byl sestavován s ohledem na zkušenosti s výdaji z minulých let, P. Marešová 
 seznámila přítomné s konkrétními čísly a představila rámec rozpočtu pro následující školní rok. 
 Po diskusi o možnostech finanční podpory aktivit žáků ze strany Spolku bylo odhlasováno: 

• Jednomyslné schválení jednorázové podpory ve výši  200,--Kč/ na žáka - pro tento a 
příští školní rok. Pokud třída nevyčerpá příspěvek v letošním roce, může si částku 
převést do příštího školního roku. Evidencí čerpání a výše příspěvků pro jednotlivé třídy 
dle počtu žáků bude pověřena paní pokladní Šimková ve spolupráci s hospodářkou 
Spolku P. Marešovou.  

• Změna pravidel pro čerpání příspěvku na organizaci Mikulášské nadílky a Den dětí.  



Ponechán příspěvek na Mikuláše pro 1. stupeň ZŠ, nově příspěvek 200,--Kč lze využít i 
na DD, může být využita menší částka, zbytek bude převeden do následujícího roku. 

• Jednomyslné schválení využití daru ve výši 10 tis. Kč, který obdržel Spolek na bankovní 
účet od konkrétního dárce s žádostí o využití na konkrétní aktivity třídy vyučujícího P. 
Davida. Tento příspěvek bude třídě uvolněn po úpravě  darovací smlouvy. 
  

11.  Na schůzi byla také diskutována obsahová náplň výuky tělesné výchovy. O tomto bodu zástupci 
 Spolku rovněž hovořili přímo s panem ředitelem Možíšem. Rodiče si stěžují na nevyváženost 
 náplně hodin TV. Děti v hodinách TV hrají převážně míčové hry (fotbal, florball, vybíjenou…. ), 
 ostatním aktivitám vč. rozcvičování či protahování není věnován dostatečný prostor. Konkrétně 
 byl diskutován např.:  šplh, skok přes švihadlo, hod kriketovým míčkem či absence procvičování 
 dalších atletických disciplín. Diskuse přinesla zejména obecné zjištění o mezerách ve výuce TV u 
 žáků druhého stupně. Ředitel Možíš naopak informoval o nedávném sporu žáka s pedagogem 
 při hodnocení skoku do dálky a přislíbil prověření situace. 
 
V Jindřichově Hradci 18. 5. 2022 
 
Zapsala:     Ověřovatel zápisu: 
Zuzana Míchalová BBS   Ing. Marešová Petra 
       


